



# SGCC国际赛猫联盟

## SHOW GROUP CATS CONGRESS

### 品种标准变更申请表

### BREEDS' STANDARD AMENDMENT APPLICATION

申请表填写完成后，须与WCC四大国际协会品种标准对应描述文件一同提交。通过电子邮件发送至SGCC国际赛猫联盟品种委员会主席(ikevnzhang@gmail.com)。每一份申请表仅支持对单个品种的一个独立部分提出变更申请。在提交前请确保该品种标准变更已获得至少该品种的品种委员会80%成员支持。每一位支持此项品种标准变更的该品委会会员，都需在申请表签字。请在线签署或打印后签字，不允许使用铅笔。

This form must be completed and submitted with the corresponding description documents of Breeds' Standards published by 4 International Cat Association co-operation among the WCC. Sending to the Chair of SGCC Breeds' Council via E-mail (ikevnzhang@gmail.com). Each application form only request the amend application for an independent part of a single breed. Before submitting, please ensure that the Breeds' Standard amendment has been supported by at least 80% members of this breed's Committee. EACH members who support this amendment should named on the application. Please TYPE or PRINT, do not use pencil.

品种标准变更申请表

BREEDS' STANDARD AMENDMENT APPLICATION

在提交该申请表之前，请确认申请人已在SGCC国际赛猫联盟注册会员。品种标准变更申请需有WCC四大国际协会明文佐证，或相关实验室科研成果支持。品种标准变更经董事会投票确认，一旦变更，SGCC国际赛猫联盟注册会员及繁育人即会按新品种标准推广及繁育该品种，SGCC国际赛猫联盟裁判即时按照新品种标准进行职裁。品准标准非紧急特殊情况不可再随意修改。

Before submitting this application form, please confirm that the applicant is a registered member of the SGCC. The application for Breeds' Standard amendment should be supported by 4 International Cat Association co-operation among the WCC or relevant laboratory research results. The Breeds' Standard amendment will confirmed by the Board. Once the amendment is made, the registered members and breeders of the SGCC will promote and breeding according to the new Breeds' Standard. The judges of the SGCC will immediately make their judgement according to the new Breeds' Standard. The Breeds' Standard can't be amended without any urgent special circumstances.

#### 申请信息 Informations of Application

品种名称 Breed	申请人 Applicant
申请人电话 Mobile Phone Number	申请变更日期 Date of Application

#### 品准标准修改信息 Informations of Breeds' Standard

#### 原品种标准 Former Breeds' Standard

部位 Part	
描述内容 Description	

#### 变更品种标准 Amend Breeds' Standard

部位 Part	
描述内容 Description	

#### 支持该品种标准变更申请的会员请完成以下部分

All the member(s) support this amendment complete the following

我（们）向SGCC国际赛猫联盟提出申请，变更以上品种标准的描述，承诺并理解，尊重且执行已制定的品种标准，直至下一次品种标准变更。如经董事会投票否决的品种标准变更申请，2个自然年内不可再次提交。

I (we) apply to the Show Group Cats Congress. to amend the description of the breed standards list above. Promise and understanding, respect and implement the established Breeds' standard until the next time amendment of the Breed's Standards. If the application for the Breeds' Standard amendment is rejected by the board of the SGCC, it can not be submitted again within 2 calendar years.

所有支持该品种标准变更申请的会员签名

All the member(s) support this amendment Sign Here